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Abstract (en)
In a labelling system for stacks of articles on pallets, a printer (4) for printing the labels and a conveyor device (10) for conveying the printed labels
to the string (1) provided for tying the stack are provided. The printer (4) is suitable for the printing of non-folded normal paper (6). To fold the paper
sheets (6) to form labels, a folding device (8) is arranged between the printer (4) and the conveyor device (10). <IMAGE>

Abstract (de)
In einem Etikettiersystem für Güterstapel auf Paletten ist ein Drucker (4) zum Bedrucken der Etiketten und eine Fördervorrichtung (10) zur
Beförderung der bedruckten Etiketten zu der für das Binden des Stapels vorbereiteten Schnur (1) vorgesehen. Der Drucker (4) ist zum Bedrucken
von ungefaltetem Normalpapier (6) geeignet. Zum Falten der Papierbögen (6) zu Etketten ist zwischen dem Drucker (4) und der Fördervorrichtung
(10) eine Faltvorrichtung (8) angeordnet. <IMAGE>
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